



**JAWATAN KOSONG PERKHIDMATAN PERSONEL MySTEP DI BAWAH INISIATIF  
MALAYSIA SHORT-TERM EMPLOYMENT PROGRAMME TAHUN 2023**

<b>BUTIRAN JAWATAN</b>	
<b>Jawatan</b>	<b>Pembantu Awam</b>
<b>Kekosongan</b>	<b>5 Kekosongan</b>
<b>Kadar Upah</b>	<b>RM 1,700.00 Sebulan</b>
<b>Tempoh Perkhidmatan</b>	<b>Sehingga 31 Disember 2023</b>
<b>Penempatan</b>	<b>Kem Wawasan Negara Pasir Mas, Kelantan Institut Pembangunan Dan Kecemerlangan Kepimpinan (i-LEAD), Kementerian Belia dan Sukan</b>

<b>KEMUDAHAN</b>	<b>SYARAT-SYARAT LANTIKAN</b>
<b>Gaji Bulanan</b>	<b>Warganegara Malaysia</b>
<b>Cuti Rehat</b>	<b>Berumur tidak kurang daripada 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan</b>
<b>Cuti Sakit</b>	<b>Memiliki sekurang-kurangnya SPM atau setaraf dengannya</b>
<b>Caruman KWSP &amp; PERKESO</b>	

<b>Deskripsi Tugas</b>	
<p>i. Melaksanakan tugas-tugas pembersihan di dalam dan di luar bangunan di kem secara harian;</p> <p>ii. Melaksanakan pembaikan kerosakan kecil di kem;</p> <p>iii. Melaksanakan kerja-kerja <i>landscaping</i> di kem;</p> <p>iv. Menjalankan pemeriksaan harian/berkala ke atas aspek keselamatan bangunan (memeriksa suis telah ditutup, pintu bilik mesyuarat/dewan telah dikunci, dan sebagainya)</p> <p>v. Melaksanakan tugas-tugas dokumentasi melibatkan susun atur fail di dalam ruang kerja (<i>partition</i>);</p> <p>vi. Menampal notis/memo diruang papan kenyataan Kem Wawasan Negara dan sentiasa dikemaskini dari semasa ke semasa;</p> <p>vii. Memastikan ruang kerja dalam keadaan bersih, teratur dan selamat untuk digunakan; dan</p> <p>viii. Melaksanakan arahan penyelia dari semasa ke semasa.</p>	

<b>CARA MEMOHON</b>	
<p>i. Resume terkini beserta gambar berukuran passport;</p> <p>ii. Salinan kad pengenalan;</p> <p>iii. Salinan sijil akademik;</p> <p>iv. Salinan Sijil Vaksinasi MySejahtera</p>	<p>Diemelkan kepada: <b><a href="mailto:pengurusan.ilead2@gmail.com">pengurusan.ilead2@gmail.com</a></b> <b>TARIKH TUTUP PERMOHONAN</b> <b>25 Ogos 2023 (JUMAAT)</b> <b>Jam 5.00 Petang</b></p>
<p>Permohonan yang tidak menerima sebarang pemakluman selepas satu (1) bulan dari tarikh tutup permohonan adalah dianggap tidak berjaya.</p>	
<p><b>UNTUK KETERANGAN LANJUT:</b> Sila hubungi <b>Encik Ahmad Fikri Bin Kamarulzaman</b> melalui emel berikut : <b><a href="mailto:pengurusan.ilead2@gmail.com">pengurusan.ilead2@gmail.com</a></b></p>	